

- [home](#)
- [manifesto](#)
- [contact](#)
- [archives – categories](#)
- [search](#)
- [videos](#)
- [illustrations](#)

[« Seoul express, club Eden](#)

[Michel Quarez à la galerie Dufay Bonnet »](#)

[« Older](#)

[Loading](#)

[Newer »](#)

» «

« »

[Seoul Fashion Week | Tache](#)

Published by [Christian](#) on 23 novembre 2011 in [Fashion week](#). Tags: [daccord-project](#), [Glenn Branca](#), [Jey Park](#), [Jiha Park](#), [Seoul fashion week](#), [Sonic Youth](#), [Tache](#).



A fashion show is an event where lighting, stage, music and the garments are converging to illustrate a designer's universe, causing an emotion.

On my way back to the press room, I heard a few notes of one of my favorites song « [Bela Lugosi's Dead](#) » by Bauhaus, a batcave group of the late 80's. It's through the music that I came to see this show.

Un défilé de mode est un avant tout un show. Eclairage, scène, musique et vêtements convergent afin d'illustrer le

thème et l'univers du créateur, provoquer une émotion.

Sur le chemin du retour en salle de presse, j'ai entendu quelques notes de fabuleux « [Bela Lugosi's dead](#) » de Bauhaus, groupe batcave (proto-gothique) de la fin des années 80. C'est par la musique que j'en suis venu à voir le défilé du duo de [Tache](#).



Jey Park and Jiha Park met and studied fashion in Paris (Studio and Berçot Esmod). In order to produce easily, the duo returned to South Korea and created the brand Tache a year and a half with the objective of returning to Europe to spread their brand.

Dark and noisy music on the runway, in contrast, walking in line, girls were wearing fluid and transparent clothes. Using mainly silk this season, the duo were also inspired by the trench coat.

The collection is experimental, influenced by the guitarist [Glenn Branca](#). The dual color range is like an independent rock music song: nude and black.

In fact the collection is not as rock and roll as Jey and Jiha said, but rather soft, accessible and very feminine.

Jey Park et Jiha Park se sont rencontrées et ont étudié la mode à Paris (Studio Berçot et Esmod). Afin d'avoir une production plus aisée, le duo est retourné en Corée du sud et à créé Tache il y a un an et demi, leur objectif étant de revenir en Europe pour diffuser leur marque.

Sur fond de musique sombre et noisy, en contraste, des filles en tenues fluides et transparentes défilent au pas cadencé. Travaillant essentiellement la soie cette saison, elles ont été inspirées par le trench quelles ont assoupli, plissé ou dont elles ont étendu les volumes.

La collection se veut expérimentale influencée par le guitariste [Glenn Branca](#), sans qui [Sonic Youth](#) n'existerait pas. La gamme couleur est binaire comme un morceau de musique rock indépendant: nude et black. C'est au final tout ce qu'il y a de rock'n'roll, la collection étant plutôt sage, accessible, très féminine.













Tache est [ici](#).

Recommander

Share the love !

0

Billets en relation:

[Seoul Fashion Week | pushBUTTON itw](#) - [Seoul Fashion Week | pushBUTTON](#) - [Seoul Fashion Week | Nohke J](#) - [Seoul Fashion Week | Kiok sans couacs](#) - [Paris Fashion Week | Josephus Thimister](#) -

0 Responses to “Seoul Fashion Week | Tache”

[Feed for this Entry](#) [Trackback Address](#)

Comments are currently closed.

« [Seoul express, club Eden](#)

[Michel Quarez à la galerie Dufay Bonnet](#) »

Articles récents

- [PFW | Jan Taminiau, more than a woman](#)
- [Alice Knackfuss | Dako](#)
- [Good morning Blondie !](#)
- [Porto Fashion | Katty Xiomara](#)
- [Louis Vuitton x Marc Jacobs, 2e étage](#)

Entrées complémentaires (YARPP)

1. [Seoul Fashion Week | pushBUTTON itw](#)
 2. [Seoul Fashion Week | pushBUTTON](#)
 3. [Seoul Fashion Week | Nohke J](#)
 4. [Seoul Fashion Week | Kiok sans couacs](#)
 5. [Paris Fashion Week | Josephus Thimister](#)
-

Powered by [WordPress](#) and [K2](#)

[Entries Feed](#) and [Comments Feed](#)

37 queries. 0,666 seconds.

All rights reserved Christian Poulot.

No part of any information or images located within this site may be reproduced, stored or transmitted without permission of the copyright owner.

